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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Bártfai-Mager Andrea, tárca nélküli miniszter 
(nemzeti vagyon kezeléséért felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kinek és miért szervezik ki a Paksi Atomerőmű 
őrzését?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

A MVM Társaságcsoporti Szakszervezeti Szövetség, a Műszakos Dolgozók Érdekvédelmi 
Szervezete Paksi Atomerőmű, valamint a Paksi Atomerőmű Dolgozóinak Szakszervezete február 
22-én közleményt adtak ki, amelyben az atomerőművel kapcsolatos súlyos problémára hívták fel a 
figyelmet.

Tájékoztatásuk szerint a Paksi Atomerőmű vezérigazgatójának döntése értelmében 2019. március 
22-étől a Fegyveres Biztonsági Őrség tevékenységét kiszervezik, a munkavállalókat pedig egy 
külső gazdasági társaságnak adják át. Az új cégben ráadásul várhatóan a foglalkoztatási 
körülmények és a munkáltatói juttatások is jóval kedvezőtlenebbek lesznek, mint az MVM Paksi 
Atomerőmű Zrt. keretein belül.

A szakszervezetek arra is felhívták a figyelmet, hogy, amennyiben a problémára nem sikerül 
megnyugtató megoldást találni, munkabeszüntetésre is készen állnak. A közleményben foglaltak 
szerint az aláírók Miniszter Asszony segítségét kérték, választ azonban nem kaptak.

A munkavállalók személyi körülményeinek romlása mellett azt is hangsúlyozni kell, hogy a Paksi 
Atomerőmű őrzése nemzetbiztonsági szempontból kiemelt fontosságú feladat, melynek esetleges 
magánkézbe kerülése komoly kockázatot jelentene.

Tisztelt Miniszter Asszony!

A fentiek alapján kérdezem Öntől:



- Miért van szükség az MVM Paksi Atomerőmű Zrt. Fegyveres Biztonsági Őrség (FBŐ) 
tevékenységének kiszervezésére? 

- Miért nem veszik figyelembe a szakszervezetek ezzel kapcsolatos határozott álláspontját?

- A szakszervezetek valóban keresték-e Önt, és ha igen, akkor miért nem reagált?

- Mely cég veszi át a Fegyveres Biztonsági Őrség tevékenységét, és az pontosan kinek a 
tulajdonában áll? 

Várom megtisztelő válaszát!

Bencsik János
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